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AGENDA 

 Rondje van de tafel 
 Doel WG 

 Werking WG 

 PrimoVE 

o Wat & Waarom? 

o Gevolgen in Alma? 

o Overzicht aanpassingen + specifieke aanpak 

o Verloop & timing van implementatie 

 Deelwerkgroepen 

 Vragen 
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NOTA’S 

Dit verslag is geen gedetailleerde neerslag van het overleg aangezien de meeste concrete informatie 

opgenomen is in de begeleidende pptx: ‘20210921_WG_RM.pdf’ 

Zie ook libis.helpdocs  

 

Met dit verslag willen we echter wel de gemaakte afspraken en to do’s benadrukken en 

formaliseren: 

 

Afspraken: 

 
PrimoVE: 

- De voorgestelde planning (zie slide 76) werd aanvaard: 

Actie Timing 

1e analyse Voorjaar 2021 

Oplossingen zoeken/beslissen -oktober 2021 

Documenteren najaar 2021 

Configuratie Primo VE najaar 2021 

Opleiding + STP cata 

[losgekoppeld] 

januari-februari 2022 

Batch operaties Alma februari 2022 

Testing Primo VE voorjaar 2022 

Opleiding + STP cata [verbonden] juni 2022 

STP Limo  Primo VE zomer 2022 

  
Aangezien de bulk operaties in Alma ‘elapsed’ heel wat tijd zullen vragen, lijkt het aangewezen de 

cata praktijk ifv de nodige aanpassingen eerst te wijzigen en door te voeren.  

M.a.w. opteren we voor een scenario waarbij de catalografen opleiding krijgen en starten met de 

nieuwe procedures/regelgeving alvorens we de bulk operaties uitvoeren. Deze aanpak heeft een 

aantal grote voordelen: 

o Er is geen STOP CATA periode nodig 

o De BULK operaties kunnen stapsgewijs uitgevoerd worden waarbij voldoende tijd is 

voor de nodige controles 

o Er is voldoende tijd om PrimoVE te testen in aanloop naar de STP 

Voorwaarden: 

o De huidige Limo normalisatie moet bijgestuurd worden ifv de nieuwe cata 

regelgeving 

o Import bulk jobs worden toegepast op basis van een gerichte merge procedure 

waardoor records niet volledig overschreven worden. 

https://libis.helpdocs.com/resource-management/libisnet-wg-resource-management
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 Doel: Impact op dagdagelijkse cata zo veel mogelijk beperken 

  

- Timing + Vorm opleidingen: januari/februari – meerdere online webinars (+ opname) 

o Doel: alle LIBISnet catalografen bereiken 

 

To do’s WG: 
 

- Vraag - Slide 61: ‘Andere invoer van horizontale relaties’ 

o Momenteel verwerkt PrimoVE de indicatoren van bv. 780 tags nog niet correct maar 

geeft steeds een algemeen label ‘Earlier title’ weer. 

 Is dat voorlopig ok? Of MOET hier een alternatief uitgewerkt 

worden? 

- Vraag: welke deelwerkgroepen moeten/kunnen uitgerold worden? 

o Doel: inventaris/longlist bekomen en vervolgens eventueel prioriteren en 

organiseren.  

- Vraag: welke workshops kunnen/moeten georganiseerd worden?  

o We mikken op een 3-tal per jaar 

 

Vragen/opmerkingen: 

 
Yannick: Impact PrimoVE op holdings?  

Antwoord: nee, geen onmiddellijke impact. Alleszins zijn er momenteel geen wijzigingen nodig aan 

de holding records ifv PrimoVE. 

Let wel! Een mogelijke oplossing voor 85641 tags in het bibrecord kan in de holdings gevonden 

worden. Dit moet echter nog verder bekeken worden. 

 

UseCase (los van PrimoVE) – tonen van 541 Acq data in Limo. (Apart op te nemen) 

 

Yannick: Autorisaties Resource Recommender/analyse tool dedup/frbr – potentieel gevaar voor te 

veel/tegenstrijdige aanbevelingen indien deze functionaliteit opengesteld wordt voor alle 

catalografen? 

Antwoord: De specifieke role omvat zowel autorisatie voor de dedup/frbr analyse tool als voor de 

‘RR’ functionaliteit.  

Idealiter worden er ifv ‘RR’ op instellingsniveau afspraken gemaakt met de inhoudelijke experten. Al 

voorzien we geen overmatig gebruik/misbruik van deze functionaliteit. Opvolging en evaluatie blijft 

natuurlijk aangewezen. 

 

Arjan: 7xx$$e is al in gebruik mbt Chinese auteursfuncties.  

Antwoord: Er wordt momenteel oplossing uitgewerkt op basis van $$g. 

 

 

… 


